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Beantwoording art 38 vragen: Invulling boekenkelder als studieruimte Centrale 
Bibliotheek

Geachte heer Hulster,

Op 18 mei heeft u vragen gesteld ex art. 38 RvO inzake de invulling van de 
boekenkelder als studieruimte van de Centrale Bibliotheek.
Met deze brief geven wij antwoord op uw vragen. Hieronder is uw vraag steeds 
cursief weergegeven waarna het antwoord van het college volgt. Voor een compleet 
beeld van de context voegen wij uw brief bij deze antwoordbrief.

1. Is het college het met de Actiepartij eens dat de primaire taak van de centrale 
bibliotheek is: een zo groot mogelijk assortiment aan boeken voor uitleen 
beschikbaar houden?

Antwoord:
Ja, het college begrijpt deze wens, maar de opslagcapaciteit is beperkt en er wordt 
meer digitaal gelezen. Niet alle boeken kunnen daarom fysiek in de bibliotheek 
aanwezig zijn. Op kleine schaal wordt een deel van de boekenvoorraad afgestoten, 
volgens een zeer zorgvuldige procedure en afweging. Deze boeken blijven zoveel 
mogelijk voor uitlening beschikbaar via het landelijk netwerk van bibliotheken.

2. Is het college het met de Actiepartij eens dat het aanbieden van studieruimte voor 
scholieren en studenten niet ten koste mag gaan van de ruimte voor boeken?

Antwoord:
De bibliotheek schrijft geen boeken af om ruimte te creëren, dat is een bij-effect 
hiervan. Deze ruimte kan de bibliotheek in gaan zetten voor bijvoorbeeld 
studieplekken, daar maakt zij zelf een afweging in. Het aanbieden van studieruimte 
aan scholieren voorziet in een groeiende behoefte en draagt zeker ook bij aan de 
missie van de bibliotheek.
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3. Wat gaat het college doen om de boeken voor Haarlem te behouden?

Antwoord:
De af te schrijven boeken worden niet meer gevraagd in Haarlem en zijn zoals 
aangegeven nog wel via andere kanalen beschikbaar. De boeken die belangrijk zijn 
voor de regio zijn al in het beheer van het Noord-Hollands Archief.

4. Is het college van plan om alternatieve studieruimte voor studenten te zoeken?

Antwoord:
Nee, het college is hier niet actief naar op zoek. De vraag is of dit aansluit bij de 
vraag van de studenten/scholieren, zij zoeken de sfeer van de bibliotheek bewust 
op.
Het college is zich wel bewust van de gewenste studieruimte in Schalkwijk. De 
bibliotheek daar is minder geschikt als studieruimte. Het college houdt eventuele 
mogelijkheden in Schalkwijk daarom wel in de gaten.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,


